2024 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 12/1/2024	下週主日 Next Sunday 12/8/2024			
中文主席 English Presider	張 毅	陳兢一			
中文講員	馬丁牧師	馬丁牧師(C)			
English Speaker	Pastor Martin (E)	Pastor Martin (E)			
翻譯 Interpreter	方陳瑛	方 向			
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	羅鳳玲			
中文招待	C	蔡英超, 李玉華 (C) /			
Ushers	Santos, 董红果	Tony Tan (E)			
音響/投影	mi of 中 /从 转 子	姜 華 (C) Leon(E)/			
Audio Engineer/PPT	劉砥中/徐慧君	单永衛 (C) Larry(E)			
托兒 Nursery	谢慧	吴美莲			
圖書館 Library	张超英	张超英			
分菜同工	張超英, 李玉珍	王琇玲,吳永佳			
Lunch Serving	于燕, 刘 兵	王 瑩, Kaytlin			
清潔同工 Cleaning	陳兢一,Jake Epp	王國歡,李 銘			
保安 Security	李允誠	劉偉衡			
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹圉契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)				
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting (ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>)				
週 <i>五</i> /週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study				

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Oct. Income	Oct. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$837. 00	\$12, 773. 00	\$22, 672. 33	\$7, 069. 54
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$8, 012. 00
宣道 Missions	\$40.00	\$2,065.00	\$2, 475. 00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

毎月背诵经文 Monthly Verses - 十二月份 November, 2024:

那天使對他們說:不要懼怕!我報給你們大喜的信息,是關乎萬民的;因今 天在大衛的城裡,為你們生了救主,就是主基督。你們要看見一個嬰孩,包 著布,臥在馬槽裡,那就是記號了。(路加福音 Luke 2: 10-12) 當用各樣的智慧.把基督的道理豐豐富富的存在心裡,用詩章、頌詞、靈歌.

彼此教導,互相勸戒,心被恩感,歌頌神。(歌羅西書 Colossian 3: 16)

英語牧師 English Pastor Martin Stidham <u>Tel:(312)622-3447</u> stidmart@outlook.com 長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

以愛連接,與神、家庭、教會和世界建立更深的關係 Connect with love, to build a deeper relationship with God, Family, the Church and the world.

聯合聖餐主日崇拜程序

COMBINED HOLY COMMUNION ORDER OF WORSHIP

十二月一日 December 1, 2024

10:45AM - 12:20PM

主席 Presider: 張 毅 Sugin Tiong

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 馬丁牧師 Pastor Martin

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩篇 Psalm 100: 1-2, 4-5 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 頌讚 Hymns 18 唱述父神偉大權利 I sing the Mighty Power of God 眾立 All 8 稱謝歌 All People that on Earth Do Dwell

祈禱 Invocation 主席 Presider 頌讚 Hymns 眾立 All 383 主自己 Himself 讀經 Scripture Reading 罗马书 Rom. 8:14-17 眾坐 Congregation 證道 聖靈的認證-神所賜的保證 馬丁牧師 Pastor Martin Sermon The Spirit of Adoption - God's Assurance Given 聖餐 Holy Communion 275 白超乎雪 Whiter than snow 眾坐 Congregation 回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider

613 收成歌 Come Ye Thankful People Come

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 每月经文 Monthly Verses 主席 Presider 主席 Presider 眾立 Congregation

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 祝祷 Benediction 馬

馬丁牧師 Pastor Martin 眾立 Congregation

阿們頌 Amen Praise 默祷 Silent Prayer

眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer

會眾 All

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日(12/8) 是有英文崇拜早上9:15 開始,中文主日崇拜早上10:45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學和兒童崇拜將在9:30AM 開始,青少年/兒童/成人英文主日學10:45 AM 開始,請留意。
- 3. 今天崇拜和午餐結束後, 我們需要義工來幫忙佈置聖誕裝飾。若你有時間, 盼望 留下一起來幫忙。請與美珍姐妹聯絡, 謝謝。
- 4. 這週三 (12/4) 禱告會將在教會舉行。晚上 7: 30 開始,歡迎大家一起來禱告
- 5. 聖誕聯歡會將於12月14日晚上7:00舉行。弟兄姊妹可以帶些小食物/點心在聚會後來分享。12月13日週五晚上將預留排練時間。每個小組可以進行至少一個節目。請於12月7日之前將你的節目通知永衛弟兄。
- 6. 2025 基督工人中心冬令會將於 12/21-25 在 Rogers, Arkansas 舉行。講員有獎明鵬牧師、彭程玉老師 (以色列來)、樂大端長老、陸大齡牧師、Rev. Paul Sin (Youth speaker)等。網上報名已經開始, www.cwcnet.org, 報名截止 12/15; 詳情可向張 數長老詢問。
- 7. 英語會話班今天下午暫停一次。
- 8. 教會計劃在 12/22 有受洗, 若你要感動願意接受洗禮, 請聯繫馬丁牧師或長老來 參加受洗班, 謝謝。
- 9.下週日(12/8),四海讀經會將有特別專題-如何傳福音和學員讀經心得分享,下午1:45 開始,歡迎弟兄姐妹,朋友們參加。詳情可以聯繫張毅長老,楊妙玲姐妹或杜鵑姐妹。

祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力,為我們的下一位國語牧師 禱告,求主預備他。
- 2. 為 2025 年 教會主題禱告: "裝備信徒以神為中心的生命。
- 3. 為明年的執事團隊人選禱告, 求神預備並感動弟兄們回應神的呼召, 參與這服事。
- 4. 請為軍梅姐妹的眼疾代禱, 為她下一步和醫治禱告! 願神祝福!
- 5. 為武淑菊姐妹治療有效性感謝主, 祈求她进一步康复并摆脱癌症。
- 6. 請繼續為 Paula 和她的女兒 Sherrie & Lily 適應這裡的新生活代禱, 並求神賜給他們所需的住宅。
- 7. 請為教會各小組團契代禱, 求神帶領弟兄姐妹踴躍參與, 並加強在信仰及人際關係上的成長。
- 8.繼續為教會的兒童和青少年事工禱告,求神預備合適的同工來帶領這事工。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (12/8) we will have English service starts at 9:15 AM and Chinese service starts at 10:45 AM. Please join us. Chinese Adults Sunday school starts at 9:30 AM, English adult, youth and children Sunday school will start at 10:45 AM.
- 3. After lunch today, we will begin to put up Christmas decoration and would love to have volunteers to stay and help with the decoration. Please contact sister Kelly for details.
- 4. Our church this week prayer meeting (12/4) will be AT CHURCH from 7:30 PM. Please join us in prayer.

- 5. The Christmas gathering will be on December 14 at 7:00 pm. Sisters and brothers can bring finger food/desserts to share after the gathering. The Friday night of December 13 will be reserved for rehearsal. Each cell group can put on at least one performance. Please send your program to Brother Yongwei by December 7.
- 6. Christian Witness Center (CWC) 2025 Winter Retreat will be held at Rogers, Arkansas from Dec 21-25. Please visit www.cwcnet.org to register and the dateline is 12/15. Please contact elder Sugin if you have any questions or need help with registration.
- 7. English Conversation Class is on a break this Sunday.
- 8. We are planning a baptism for Dec. 22. If you are interested in being baptized, see Pastor Martin or one of our elders and prepare to attend baptism class.
- 9. Next Sunday(12/8), 4C Bible reading class will meet from 1:45 PM to 3:45 PM with students year end sharing and special topic: How to share Gospel. Don't miss this opportunity and please contact elder Sugin, Sister Elaine or Sister Du Juan for info.

Praver Items:

- 1. Pray for the Pastoral Search Committee as they do their important work pray for unity, wisdom, and discernment. Pray for our next Chinese pastor as the Lord prepares him.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Pray for 2025 Deacon board members, and may God provide and brothers will response to God's calling to serve in this capacity.
- 4. Sister Mary-Junmei's eye has been having more issues. Pray for wisdom for the next step and for healing!
- 5. Remember Sister Susan Kao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing.
- 6. Continue to pray for Paula and her daughters, Sherrie & Lily as they adjust to a new life here. Pray for them & for the provision of a house.
- 7. Pray that our Cell groups will help people will grow in their faith and that relationships will be strengthened.
- 8. Please pray for our church children and youth ministry and ask God to provide us brother or sister to lead this ministry.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 1.THE SPIRIT OF ADOPTION LEADS US TO GODLY LIVING 聖靈的認證引導我們過敬虔的生活(v. 14)
- 2.THE SPIRIT OF ADOPTION DELIVERS US FROM FEAR 聖靈的認證使我們擺脫恐懼(v. 15)
- 3.THE SPIRIT OF ADOPTION GRANTS US RIGHTS AS GOD'S CHILDREN 聖靈的認證賦予我們作為神的兒女的權利 (v. 15 & 17)
- 4.THE SPIRIT OF ADOPTION TESTIFIES AS TO WHOM WE BELONG 聖靈的認證見證我們屬於誰 (v.16)